
RAPPORT  F RA TILSYN SBESØK  
Navn på tjenestested: avd. Østensjø, Abildsø Sykehjem

Dato for besøket: 22.10.2018 Tidspunkt  (fra  kl.  til  kl.): kl 09.00-11.00
Anmeldt besøk

Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende  til  stede:
Randi Vollmerhaus, leder, Kjell Emil Granå og Vidar Vevik, medlemmer

Møtesekretær: Randi Vollmerhaus

Kontakter under tilsynet: Avdelingsleder Sinisa Pejic
Hvordan ble tilsynet gjennomført: lnstitusjonsbesøk, muntlig kommunikasjon

Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet

1. Samtale med avdelingsleder Sinisa Pejic

Ny avdelingsleder startet sitt arbeid i avd. Østensjø 1. mai 2018. Han kommer fra jobben som
Seksjonsleder Hjemmesykepleie i bydel Søndre Nordstrand.
Pejic er utdannet kreftsykepleier fra hjemlandet Serbia, og jobbet på sykehus i Beograd.
Han er utdannet hjelpepleier i Norge, og fullførte lederutdanning i 2017. Pejic hadde godt
inntrykk av avd. Østensjø fra før, og erfarer at jobben både er interessant og utfordrende.

a.  Fysioterapizjenesten

Per oktober er det er en 80 % fast stilling, som slutter i november, og en 50 % stilling, på fast
turnus ut året. Fra nyttår blir disse to stillingene gjort om til én 100 % fast stilling.
Fysioterapeuten veileder øvrig personale til å kunne utføre fysioterapiøvelser som
forebyggende tiltak.
Merknad: Utvalget oppfatter det som at behovet for fysioterapi fortsatt er dekkende, og
støtter leder i beskrevet løsning.

b. Sommerferíeavviklíngen  — erfaring
Sommerturnusen ble satt i samråd med tillitsvalgte og personalet. F eks ble det satt opp
ekstra fridager etter nattevakter. Personalet var fornøyd, og det ble ikke behov for hjelp fra
Abildsø. Avdeling Østensjø var best på fagdekning i Oslo i sommer.

c. Legedekning
Ny lege fra august, fast ansatt i 30 % stilling, til stede 2  dager per uke. I tillegg brukes lege
fra Abildsø og legevakta.

d. Belegg/kontraktstyrt ordning
Belegget har vært fullt i sommer. Et rom ble ledig for 7 dager siden. Ny pasient kommer, ny
kontrakt skal forhandles, og belegget vil da være fullt.
Pejic gir uttrykk for at kontraktstyrt ordning går bra, men presiserer at det avhenger av bra
belegg. Utfordring med turnus, krever kontinuerlig arbeid.

g  bli overbemannet hvis rom står ledig over tid.
Merknad: Utvalget merker seg at kontraktstyrt ordning så langt ser bra ut, men vil fortsatt
følge med på utviklingen. Viktig at beboerne får forsvarlig og nødvendig pleie.

e.  T urnus
Turnus er alltid dekket. God bemanning har positiv virkning, og behovet for vikarer blir
mindre.
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_ f Sykefravær'
I august var sykefraværet høyere, men lavere i oktober.
Merknad: Utvalget ønsker mer info om sykefraværet ved neste anmeldte tilsyn.

g. Ernæring/måltider
Noen rutiner med måltider er endret, middagen serveres nå kl 16.00. Kveldsvakta har ansvar.
Frokost er fleksibel, men serveres i utgangspunktet før kl 09.00.

Merknad: Utvalget ønsker mer informasjon om ernæring og måltider ved neste anmeldte
tilsyn.

h. Annet
Pejic har fokus på fag, og legger vekt på dialog med tillitsvalgte og personalet. Et personale
som trives kan gi et bedre pleietilbud til beboerne.
Hele personalet på avd. Østensjø er invitert til seminar 9. november. Det holdes i lokaler i
Oslo sentrum, og er i regi av Fagakademiet. Formålet er en hyggelig opplevelse for
personalet, samt en styrking av samholdet i avdelingen.

Oslo den 22.10.2018

Randi Vollmerhaus(s) Kjell Emil Granå(s) Vidar Vevik(s)

Leder tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg

Tilsynsrapport oversendt til:
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 15.1 1.18
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 15.11.18
3. Avdelingsleder avd. Østensjø: 15.11.18

2

_ f Sykefravær'
I august var sykefraværet høyere, men lavere i oktober.
Merknad: Utvalget ønsker mer info om sykefraværet ved neste anmeldte tilsyn.

g. Ernæring/måltider
Noen rutiner med måltider er endret, middagen serveres nå kl 16.00. Kveldsvakta har ansvar.
Frokost er fleksibel, men serveres i utgangspunktet før kl 09.00.

Merknad: Utvalget ønsker mer informasjon om ernæring og måltider ved neste anmeldte
tilsyn.

h. Annet
Pejic har fokus på fag, og legger vekt på dialog med tillitsvalgte og personalet. Et personale
som trives kan gi et bedre pleietilbud til beboerne.
Hele personalet på avd. Østensjø er invitert til seminar 9. november. Det holdes i lokaler i
Oslo sentrum, og er i regi av Fagakademiet. Formålet er en hyggelig opplevelse for
personalet, samt en styrking av samholdet i avdelingen.

Oslo den 22.10.2018

Randi Vollmerhaus(s) Kjell Emil Granå(s) Vidar Vevik(s)

Leder tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg

Tilsynsrapport oversendt til:
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 15.1 1.18
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 15.11.18
3. Avdelingsleder avd. Østensjø: 15.11.18

2


